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Persconferentie van Javier Solana en Zurab Nogaideli bij de Raad van de Europese 
Unie (Brussel, 14 juni 2006)

[Javier Solana] Het is een groot genoegen om vandaag hier in Brussel de premier van Georgië te mogen 

ontvangen, een land waarmee de Europese Unie goede en solide bilaterale betrekkingen onderhoudt. Zoals u 

weet heeft vandaag de donorconferentie voor Georgië en het Georgische volk plaatsgevonden. Volgens mij 

is deze toezeggingsconferentie of donorconferentie een groot succes is geworden. Daar zijn we bijzonder 

tevreden over. De premier en ik hebben ook over de toekomst en over onze bilaterale betrekkingen 

gesproken. Zoals u weet zijn wij met Georgië een omvangrijk actieplan aangegaan in het kader van het 

nabuurschapsbeleid. Daarnaast helpen wij dit land eveneens op een aantal andere gebieden, zoals de 

rechtsstaat. Graag wil ik nog eens herhalen dat Georgië op onze volle steun kan rekenen in zijn verdere 

ontwikkeling en bij enig grensprobleem waar het eventueel mee te maken krijgt. Wij zullen ons ook dan 

opwerpen voor de territoriale integriteit van het land. Als Georgië op enige wijze hulp nodig heeft, kan het 

op ons rekenen. Ik hoop dat de Georgische betrekkingen met andere landen, zoals de Russische Federatie, 

zullen worden verbeterd. Zo weet ik en heeft de premier mij bevestigd dat de ontmoeting van gisteren tussen 

president Putin en president Saakashvili goed is verlopen en nog voor de G8-top in Sint-Petersburg een 

vervolg zal krijgen. Het blijft dus niet bij die ene ontmoeting. Ik hoop dat de verschillende gesprekken die 

nog zullen volgen evenzovele stappen in de goede richting zullen blijken. Mede in dat vooruitzicht is het een 

waar genoegen de Georgische premier hier opnieuw te ontvangen. Hij weet dat hij in deze instelling van de 

Europese Unie een goede vriend heeft die graag op alle gebieden de samenwerking met zijn land voort wil 

zetten. Meneer de premier, wilt u daar nog iets aan toevoegen?

[Zurab Nogaideli] Dank u wel, meneer Solana. Ik wil uzelf, de Europese Unie, de Commissie en de Raad 

willen danken voor de steun die u vandaag heeft toegezegd tijdens de donorconferentie die de huidige 

voorzitter van de OVSE heeft georganiseerd voor de wederopbouw van de regio Tskhinvali in Zuid-Ossetië 

in Georgië. Het door u toegezegde geld en uw actieve bijdrage aan de wederopbouw van één van de regio’s 

in Georgië alsmede aan het oplossen van de conflicten daar zijn van het hoogste belang voor ons. Wij hopen 

ten zeerste dat wij wat dit laatste aangaat op verdere steun kunnen rekenen, omdat wij die ook hard nodig 

hebben. Verder zijn we bijzonder tevreden over de uitstekende onderhandelingen over het actieplan in het 

kader van het Europese nabuurschapsbeleid. Ik geloof dat we reeds aan de laatste loodjes zijn begonnen en 

nu de laatste hand aan het akkoord leggen om het gereed te maken voor ondertekening. Daar zijn wij zeer 

dankbaar voor. Georgië zet de eerste stappen op de weg naar een belangrijke en ambitieuze hervorming van 

het rechtsstelsel. Wij rekenen sterk op uw hulp en op die van de Commissie en de Raad daarbij. Wij zijn hier 

bij voorbaat dankbaar voor en danken u eveneens voor uw hulp bij de bescherming van de territoriale 

integriteit van Georgië. Verder zijn wij verheugd over uw onverminderde inzet voor de economische 

samenwerking tussen de Europese Unie en Georgië, een onderwerp waar wij enkele minuten geleden nog 

over hebben gesproken. Ik kan hier alleen nog maar aan toevoegen dat wij door zullen gaan met de 

hervorming van onze economie en ons politieke stelsel om Georgië om te vormen tot een duurzame land 

met een duurzame democratie.


